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Adoption of psychological autopsy technique to identify suicide risk factors

Adoption de la technique d’autopsie psychologique pour identifier les facteurs de risque
suicidaire
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Abstract :

Psychological autopsy is a valuble tool used to identify aspect of person's life that explain their
psychological state and the mystery that shrouds their death by suicide. And this will be done by
collecting all avaible informatiom on the circumstances of one's death, on his acte, and
psychological state before suicide, leading us to many hypotheses that may explain the reason
behind the suicide, and it s considered the most valuable tools to reaserch on completed suicide and
this by fully understanding a person's psychological profile, Thus listed the suicidal factor.

Keywords: psychological autopsy ,suicide ,suicide risk factors , psychological profile.

Résumé :
L’autopsie psychologique est un outil précieux utilisé pour identifier les aspects de personne vivant
qui expliquent leur état psychologique et le mystére qui enveloppe leur mort par suicide. Et cela se

fera en recueillant toutes les informations disponibles sur les circonstances de sa mort, sur son acte,
et son état psychologique avant le suicide, nous établirons des hypothéses qui peuvent expliquer la
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raison derriere le suicide réussi, en comprenant parfaitement le profil psychologique d’une
personne, ainsi énuméré les facteurs suicidaires.

Mots clés : autopsie psychologique; suicide; les facteurs de risque suicidaires; profile
psychologique
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